
 

 DAVORKA MOSLAVAC FORJAN: 
 - Dobro jutro želim vam svima! 

 Imam pitanje za gradonačelnika vezano uz proširenje kapaciteta skloništa Dumovec. 

 Dakle, Dumovec kao gradsko sklonište za životinje unatoč Pravilniku o uvjetima kojem 

moraju udovoljavati skloništa za životinje do dana današnjeg po pitanju slobodno živućih i 

ničijih mačaka na ulicama grada nije ništa učinio. Volonteri i građani svakodnevno svjedoče 

odbijanju Dumovca o prihvatu čak i ozlijeđenih mačaka odnosno pomoć životinji će biti 

pružena isključivo ako se osoba koja je mačku pronašla i dojavila ugovorom obveže na njezinu 

daljnju skrb što je protivno Zakonu o zaštiti životinja kroz obvezu jedinica lokalne samouprave 

u provedbi te Dumovca prema Gradskoj odluci o držanju kućnih ljubimaca i načinima 

postupanja s napuštenim životinjama.  

 U Dumovcu tvrde da nemaju dostatne kapacitete za prihvat mačaka. Trenutno je 

situacija takva da slobodno živuće, ničije i nezbrinute mačke da o njima brinu volonteri, da 

ulažu svoje, znači nesebično ulažu svoje vrijeme, trud i energiju kako bi te mačke imale 

veterinarsku skrb, hranu i nekakav dom do udomljenja i ne rijetko imaju po deset i dvadeset 

mačaka u svojim vlastitim domovima.  

 Od njih sam dobila informaciju, a to mi je potvrđeno i iz Dumovca, da je prije nekoliko 

godina pripremljena projektna dokumentacija za proširenje kapaciteta Dumovca za prihvat 

mačaka i da je taj prijedlog proslijeđen Gradu ali projekt nikada nije realiziran. 

 Dakle, moje pitanje je zašto projekt proširenja kapaciteta skloništa Dumovec za prihvat 

nezbrinutih mačaka nije realiziran te kada će biti? Hvala lijepo. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 
 - Zahvaljujem zastupnici. Odgovor će dati gradonačelnik. 

 Kao što ste vidjeli kada se približava kraj vremena koje vam je na raspolaganju počinje 

svijetliti ovo bijelo svjetlo. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 
 - Hvala vam zastupnice na ovom pitanju. 

 Što se tiče Dumovca mislim da smo tu gledali dosta nemile scene jel' prije nekakvih 

godinu dana ako se dobro sjećam oko uvjeta koji se tamo nalaze.  

 Ono što sam se isto tako raspitao i u zadnjih šest mjeseci mogu reći da se je dosta 

napravilo da se ti uvjeti poboljšaju znači za, tamo prihvaćaju i pse i mačke.  

 Isto tako što se tiče proširenja kapaciteta nemam informaciju o tome zašto je taj projekt 

zapeo. Provjeriti ćemo to. 

 Ono što isto tako treba spomenuti jest inicijativa koju je dosta vijećnika u gradskim 

četvrtima i u mjesnim odborima pokrenulo, a koje mislim da dobro taj projekt napreduje, su 

hranilišta za mačke po različitim četvrtima. Dapače, mogu se pohvaliti da su i neki od naših 

vijećnika to inicirali u prošlom mandatu. I to se kao što znate radi uz suglasnost vijeća gradske 

četvrti. Mislim da taj projekt jest nešto što ja mislim da ide u dobrom smjeru.  

Tako da u tom smislu što se tiče skrbi za životinje… Mislim i inače što se tiče Dumovca tu se 

radi i na skloništu za divlje životinje. To je isto tako jedan novi projekt koji bi se trebao 

financirati iz drugih sredstava. Tako da u svakom slučaju jest nam cilj i namjera da se ti 

kapaciteti što više povećaju, da se što bolje zapravo vodi skrb o napuštenim životinjama, da se 

to isto tako i preventivno i što se tiče edukativnih kampanja što manje dešava da kućni ljubimci 

završe na ulici. Kao što znamo bilo je dosta takvih kampanja u prošlosti. Mislim da su one bile 

dosta dobre i da se trebaju zapravo intenzivirati te aktivnosti u budućnosti.  

Evo toliko za sada pa ostajemo na raspolaganju za dodatnim. 

 



 JOŠKO KLISOVIĆ: 
 - Zahvaljujem gradonačelniku. 

 

 MIRJANA LICHTNER KRISTIĆ: 
 - Dodatno pojašnjenje. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 
 - Dodatno pojašnjenje je zatraženo. Izvolite zastupnice Moslavac Forjan. 

 

 DAVORKA MOSLAVAC FORJAN: 
 - Ja bih lijepo zamolila pisani odgovor.  

 Kažem, voljela bih da se odgovor fokusira znači na konkretno pitanje, znači na projekt 

proširenja Dumovca za zbrinjavanje mačaka. Evo hvala lijepo. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 
 - Zahvaljujem. Želi li gradonačelnik dodatno pojasniti? Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 
 - Može evo što se tiče projekta proširenja kapaciteta dobiti ćete pisani odgovor.  

Znači, trenutno je čini mi se 80 pasa i 60 mačaka smješteno u Dumovcu. Slažem se da to nije 

dovoljno. Ako imate neke druge brojke koliko je smješteno možemo to usporediti.  

Ali dobiti ćete pisani odgovor vezano za projekt proširenja kapaciteta. 

 

 


